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                        Svanlevvej, 07.10.2015 

Bestyrelsen: 
 

Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   7. oktober 2015 
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81 
   Tom Knudsen, nr. 19 
   Bo Nielsen, nr. 23 

Rikke S. Østerkær (referent) 
  
Afbud:  Torben Brøndum, nr. 43  
 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af sidste referat 
Godkendt og lagt på hjemmesiden. 

 
 

2. Økonomi 
Intet at bemærke. 
 
 

3. Hyggedag for Grundejerforeningens beboere 
Søndag den 16. August 2015 blev der afholdt hyggedag i grundejerforeningen med 
kaffe- og kagebord, hoppeborg for børnene, støvlekast, hyggesnak og pølser og brød 
på grill.  
 
Det blev en super hyggelig eftermiddag, hvor ca. 13-15 husstande deltog eller kiggede 
forbi i løbet af arrangementet. Vi lægger billeder på hjemmesiden i løbet af ganske kort 
tid. Tak en rigtig dejlig dag.  
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4. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer. 
Bestyrelsen har indhentet tilbud fra 3 anlægsgartnere med henblik på ny aftale om 
vedligehold og fremadrettet langsigtet aftale om forskønnelse af området, kraftig 
beskæring af beplantningen langs den store Svanlevvej og generel beskæring af 
bevoksningen på fællesarealerne. 
 
Der er udarbejdet en oversigt over de faste opgaver, der skal udføres, samt vores 
ønsker om ekstra vedligehold, forskønnelse og beskæring. Alle 3 anlægsgartnere har 
udarbejdet tilbud med udgangspunkt i denne oversigt. 
 
Tilbuddene er blevet gennemgået og sammenlignet – og vi i indgår snarest en dialog 
med den anlægsgartner, der er kommet med det mest fordelagtige tilbud. 

 
 

5. Vej og kloak 
Der er nu etableret riste nedenfor trappen på stien langs Sønderholmvej. Det skulle 
gerne have løst problemet med vand på stien. 

 
Bestyrelsen har tjekket på på, at der nu er opsat nyt ”Svanlevvej-skilt” ved indkørslen til 
Svanlevvej 7-113. 
 
Tom har kontaktet kommunen for at høre om muligheden for etablering af eventuel 
gangsti, fortov eller kantsten langs den store Svanlevvej. Der er ved samme lejlighed 
spurgt til muligheden for bænke ved regnvandsbassinet/søen på marken ud for 
Sønderholm. Tom rykker for svar fra kommunen. 

 
Gartneren er blevet rykket for ”omlægning” af chaussesten ved indkørslen på stamvejen 
til den sidste stikvej til højre af flere omgange. Vi opgiver at rykke igen – og giver 
arbejdet til den nye anlægsgartner, så snart en ny aftale er etableret. 
 
De store sygdomsramte kastanietræer langs Kolt Kirkevej er nu blevet fjernet. 
 
Garantien fra Munck Asfalt er nu udløbet og nedskrives. 

 
 

6. Lege områder 
Vi afventer tømrens udskiftning af brædder på de to bord-/bænke-sæt ved legepladsen.  
 
Der er indkommet forslag om lege-/fitnessredskaber til lidt ældre børn på legepladsen. 
Bestyrelsen kigger på mulighederne – og tager det med i de fremtidige overvejelser. 
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7. Snerydning 

Intet at bemærke. 
 
 

8. Særlige emner 
Intet at bemærke. 
 

 
9. Kalender for kommende år 

 
Møder:    Maj, juni, september, november, januar, marts 
 
De næste møder:   Onsdag den 25. november 2015 (hos Torben) 
 
Dato for socialt arrangement:      August 2016 
    
Generalforsamling:   Marts 2016 

 
 
 

10.   Eventuelt 
  Ingen emner. 

 
  Mødet afsluttes. 


